



SKILLED MIGRANT CATEGORY 技术移民类别

PLEASE NOTE YOU MUST BE FORMALLY INVITED TO APPLY FOR RESIDENCE UNDER THE SKILLED MIGRANT CATEGORY. IF YOU WISH TO BE CONSIDERED FOR AN INVITATION TO APPLY FOR RESIDENCE YOU WILL NEED TO COMPLETE AN ONLINE EXPRESSION OF INTEREST. PLEASE VISIT OUR WEBSITE FOR FURTHER INFORMATION.

请注意，技术移民类别的申请应在收到新西兰移民局的书面移民申请邀请函之后进行。如您有意向申请并获得“移民邀请函”，请先完成移民局官方网站上的“申请意向书”。

Immigration New Zealand reserves the right to request additional information in the course of assessing an application and to retain information and documents on file.

新西兰移民局有权利在审理申请过程中要求申请人递交补充材料，并保留申请人递交的信息及材料。

If you provide false or misleading information your application may be declined.

如您在申请中提供虚假或误导性信息，申请将可能被拒签。

Please Note:

请注意：

- All documents must be either originals or certified true copies.
其他材料必须递交原件或副本
- Any documents not in English must be translated by an official translator.
所有非英文材料必须有英文译本。

Documents required 所需材料	Applicant check 申请人打勾
A completed and signed application form INZ 1104. 已完成并签字的申请表：INZ 1104 你的移民申请表副本	
Current passports or certificates of identity for every person included in the application 此申请中的每个申请人均须提供有效护照或身份证明文件	
Two recent passport-sized photographs - less than six months	

www.davidsonlegal.co.nz

邮件： admin@davidsonlegal.co.nz

电话： +64 3365 6050

old - for every person included in the application 此申请中的每个申请人须递交近期（六个月以内）护照照片 2 张	
Birth Certificate for every person included in the application 此申请中的每个申请人均须提供出生证	
Qualifications and Experience 学历及工作经历	
<ul style="list-style-type: none"> • Evidence of relevant qualification 相关学历证明 • Evidence of relevant work experience 相关的工作经历证明 <ul style="list-style-type: none"> • Employment agreement 工作合同 • IRD Record 个人所得税记录 • Pay Slips 工资单 	
<p>For everyone included in the application, you must provide:</p> <ul style="list-style-type: none"> • a completed General Medical Certificate (INZ 1007) unless a Medical Certificate has been provided to INZ within the 36 months preceding your application, and • a completed Chest X-ray Certificate (INZ 1096) <p>申请中包含的每个申请人均须递交</p> <ul style="list-style-type: none"> • 普通体格检查表 General Medical Certificate (INZ1007), 除非您已在此申请之前 36 个月之内递交过体格检查表 • 并且完整的短期入境签证胸部 X 光表 Chest X-ray Certificate (INZ 1096) <p>Certificates must be less than 3 months old when the application is submitted. 体格检查表须在此申请递交前 3 个月内完成。</p>	
I have completed an E-medical 我已完成电子体检报告	
<p>Chinese police certificate. 中国无刑事犯罪公证书</p> <p>Police certificate(s) for every person aged 17 years and over included in the application from for all countries of Citizenship and all countries they have lived in for 12 months or more in the past 10 years.</p> <p>此申请表中的 17 岁和 17 岁以上的人须提供其在所具有公民身份的国家 and 所有其在过去 10 年内居住时间达 12 个月或以上的国家的无刑事犯罪公证书</p>	
<p>Documents as requested in your personalised document checklist (sent as part of your ITA pack)</p> <p>移民局向您发出的“移民申请邀请函”中所列出的您需要提供的材料</p>	

Declaration by Applicant/申请人声明:

I confirm that I have only supplied the documents listed above & I acknowledge that failure to submit all necessary documents may result in my application being refused or may result in a delay in the processing of my application, if further documents need to be requested by INZ.

www.davidsonlegal.co.nz

邮件: admin@davidsonlegal.co.nz

电话: +64 3365 6050

我确认我只提交了以上清单中列出的文件材料，并且我知道如果我没有提交所有所需材料而致使新西兰移民局要求我进一步提交其他材料时，可能会导致我的申请被拒签或导致我的申请被延迟受理。

I have chosen to proceed with the application.
我选择继续申请。

Signature/签字:

Date/日期: